
Protokół nr 11/2018 

posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

w dniu 17 września 2018 r., w godz. 9
00

 – 10
10

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak otworzył posiedzenie Komisji 

oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na LI Sesję Rady Powiatu w Białogardzie.  

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Rewizyjnej jednogłośnie przyjęli protokół nr 10/2018 z dnia 

30 sierpnia 2018 roku.  

 

 

Ad.3 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała  projekty uchwał Rady Powiatu w Białogardzie na LI Sesję 

Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a)   określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu 

na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, co przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na 

realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia zadań, 

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Komisja Rewizyjnej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

 

b)   określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli 

szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela w szkołach 

dla których organem prowadzącym jest Powiat Białogardzki, co przedstawia 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dla nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela w 

szkołach dla których organem prowadzącym jest Powiat Białogardzki. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli szkół niewymienionych 

w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela w szkołach dla których organem prowadzącym jest 

Powiat Białogardzki. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 

3 ustawy Karta Nauczyciela w szkołach dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Białogardzki. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla 

nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela w szkołach 

dla których organem prowadzącym jest Powiat Białogardzki, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

 

c)   przekazania Gminie Karlino zadania publicznego dotyczącego zarządzania drogą 

powiatową nr 1152Z od km 0+000 do km 5+442 oraz drogą powiatową nr 

3329Z od km 0+000 do km 1+560 w związku z planowaną przebudową drogi 

powiatowej nr 1152Z i 3392Z poprzez budowę drogi rowerowej, co przedstawia 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie przekazania Gminie Karlino zadania publicznego dotyczącego 

zarządzania drogą powiatową nr 1152Z od km 0+000 do km 5+442 oraz drogą powiatową nr 

3329Z od km 0+000 do km 1+560 w związku z planowaną przebudową drogi powiatowej nr 

1152Z i 3392Z poprzez budowę drogi rowerowej. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przekazania 

Gminie Karlino zadania publicznego dotyczącego zarządzania drogą powiatową nr 1152Z od 

km 0+000 do km 5+442 oraz drogą powiatową nr 3329Z od km 0+000 do km 1+560 w 

związku z planowaną przebudową drogi powiatowej nr 1152Z i 3392Z poprzez budowę drogi 

rowerowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przekazania Gminie 

Karlino zadania publicznego dotyczącego zarządzania drogą powiatową nr 1152Z od km 

0+000 do km 5+442 oraz drogą powiatową nr 3329Z od km 0+000 do km 1+560 w związku z 

planowaną przebudową drogi powiatowej nr 1152Z i 3392Z poprzez budowę drogi 

rowerowej. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie przekazania Gminie Karlino zadania publicznego dotyczącego 

zarządzania drogą powiatową nr 1152Z od km 0+000 do km 5+442 oraz drogą 

powiatową nr 3329Z od km 0+000 do km 1+560 w związku z planowaną przebudową 

drogi powiatowej nr 1152Z i 3392Z poprzez budowę drogi rowerowej, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

W chwili obecnej na posiedzenie komisji przybył radny Andrzej Siwek.  

 

d)   zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2018, co przedstawia załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2018. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2018. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę budżetową na 

rok 2018. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2018, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

e)   zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2018 - 2026, co przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na 

lata 2018 - 2026. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2018 - 2026. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią prognozę 

finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2018 - 2026. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2018 - 2026, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

f)   zmian w Statucie Powiatu Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie zmian w Statucie Powiatu Białogardzkiego. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmian w Statucie 

Powiatu Białogardzkiego 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmian w Statucie Powiatu 

Białogardzkiego. 

 

Komisja Rewizyjna głosami za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący – 1 głos 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w Statucie 

Powiatu Białogardzkiego, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

g)   rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Białogardzkiego, co przedstawia 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Białogardzkiego. 

Radny – Andrzej Siwek przypomniał, że na posiedzeniu Sesji Rady Powiatu w Białogardzie, 

w dniu 30 marca 2018 roku zadał pytanie Staroście Białogardzkiemu Panu Tomaszowi 

Hynda. Skierował to pytanie właśnie do niego, ponieważ starosta był w tamtym czasie 

Wiceprezesem Zarządu Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno – Gospodarczych w 

Białogardzie i reprezentuje Powiat Białogardzki w tym stowarzyszeniu. Radny oświadczył, że 

otrzymał odpowiedź od szeregowego pracownika stowarzyszenia. Radny stwierdził, że zadał 

to pytanie publicznie i chciałby uzyskać odpowiedź również na forum publicznym.  

Przewodniczący komisji – Andrzej Nowak oświadczył, że jego zdaniem nie ma tu 

sprzeczności, ponieważ starosta mógł upoważnić daną osobę.  
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że pytanie skierował do 

stowarzyszenia, ponieważ są tam wszystkie dokumenty źródłowe. Odpowiedź została 

przesłana do radnego z pismem przewodnim. Dodał, że forma zadania pytania nie obliguje do 

formy udzielenie odpowiedzi.  

Radny – Andrzej Siwek przypomniał, że nie zadawał pytania Panu Robertowi Madejskiemu, 

tylko panu Tomaszowi Hynda, który reprezentuje Powiat Białogardzki w stowarzyszeniu. 

Następnie poprosił o przegłosowanie projektu uchwały.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Starosty Białogardzkiego. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Starosty Białogardzkiego, w której to proponuje się uznanie skargi za bezzasadną.  

 

Komisja Rewizyjna głosami za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 

głosów, jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty 

Białogardzkiego, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.4 

● Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował, że w tym punkcie 

zostaną zaopiniowane trzy projektu uchwał, które Przewodniczący Rady Powiatu będzie 

proponował jako rozszerzenie porządku obrad najbliższej sesji: 

 

a)   informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2018 r., co przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2018 r. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapoznał członków komisji z 

pozytywną opinią odnośnie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2018 r. w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 9a 

do protokołu.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2018 r. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2018 r. 

 

Komisja Rewizyjna głosami za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący – 1 głos 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2018 r. w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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b)    informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2018 r., co przedstawia załącznik nr 10 

do niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2018 r. 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Nowak zapytał czy nie ma zagrożenia płynności 

finansowej.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że nie przewiduje takiego zagrożenia. 

Dodała, że zostały spłacone wszystkie raty jakie były do spłacenia w 2018 roku. 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Nowak zapytał czy będą zaciągane nowe kredyty. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że nie przewiduje zaciągania kredytów. 

Dodała, że zakończono procedurę przygotowawczą związaną z emisją obligacji. Emisją 

zajmie się Bank PKO BP, marża emisji wynosi 1 %.  Dodała, że obligacjami zostaną 

zastąpione kredyty, które były obciążone marżą 1,73 % i 1,90 %.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał o koszty związane z emisją tych obligacji.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że nie pamięta szczegółowych danych.  

Radny – Andrzej Siwek poprosił o informację na ten temat.  

Przewodniczący Komisji – Andrzej Nowak zapytał kto będzie nabywcą tych obligacji. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że będą to podmioty pozyskane przez 

Bank PKO BP. 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Nowak zapytał kończy się wykup tych obligacji. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że pod koniec 2026 roku.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2018 r. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o kształtowaniu 

się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2018 r. 

 

Komisja Rewizyjna głosami za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący – 1 głos 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2018 r. w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

c)   pozbawienia niektórych dróg publicznych na terenie powiatu białogardzkiego 

kategorii dróg powiatowych, co przedstawia załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie pozbawienia niektórych dróg publicznych na terenie powiatu białogardzkiego 

kategorii dróg powiatowych. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie pozbawienia 

niektórych dróg publicznych na terenie powiatu białogardzkiego kategorii dróg powiatowych. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie pozbawienia niektórych 

dróg publicznych na terenie powiatu białogardzkiego kategorii dróg powiatowych. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie pozbawienia niektórych dróg publicznych na terenie powiatu 

białogardzkiego kategorii dróg powiatowych w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 

11 do niniejszego protokołu. 
 

 

●● Radny – Andrzej Siwek zapytał Panią Skarbnik za jaki okres jednostka samorządu 

terytorialnego może dochodzić swoich należności nienaliczonych z różnych względów. 

Odniósł się do wyników kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej w Starostwie 

Powiatowym w Białogardzie i wystąpieniu  Izby  do prokuratury z uwagi na to, że grunty 

użytkowane przez SISG w Białogardzie zostały przekazane nieodpłatnie. Zdaniem radnego 

poprzez nieustalenie stawki za użytkowanie tych gruntów starostwo straciło około 126 tys. zł. 

za rok użytkowania. Zapytał więc Panią Skarbnik za jaki okres powiat może żądać swoich 

należności.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek stwierdziła, że jej zdaniem, na tą chwilę nie może nic w 

tej sprawie powiedzieć. Oświadczyła, że decyzję w tej sprawie podejmie sąd.  

Radny – Andrzej Siwek ponownie zapytał za jaki okres wstecz będzie można żądać zwrotu 

środków.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek ponownie oświadczyła, że decyzję w tej sprawie 

podejmie sąd.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że ciężko mu jest słuchać takich 

stwierdzeń – umowa zawarta niezgodnie z prawem.  

Radny – Andrzej Siwek przypomniał Staroście, że takiego sformułowania użyła Regionalna 

Izba Obrachunkowa. Ponadto notariuszowi nie przedstawiono uchwały Rady Powiatu w 

Białogardzie odnośnie bezprzetargowego trybu użyczenia tych nieruchomości 

stowarzyszeniu. Zdaniem radnego należało stowarzyszeniu naliczyć stawkę za użytkowanie, 

zgodnie oczywiście z obowiązującą wówczas uchwałą Zarządu Powiatu w Białogardzie w tej 

sprawie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że przekazywanie informacji, że 

zostało to uczynione niezgodnie z prawem jest niestosowne. Przypomniał, że to Rada Powiatu 

podjęła uchwałę o przekazaniu tych gruntów stowarzyszeniu, aby jego działalność rozwijać w 

zakresie tworzenia nowych miejsc pracy.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak stwierdził, że grunty te przekazano 

nienieodpłatnie, ale w trybie bezprzetargowym.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda przypomniał, że trudno byłoby przekazać te grunty 

stowarzyszeniu za opłatą, ponieważ stowarzyszenie w ten sposób realizuje zadanie powiatu 

jakim jest walka z bezrobociem. Ponadto notariusz tę umowę zatwierdził, a sąd rejestrowy 

wpisał do ksiąg wieczystych. Zarząd Powiatu stoi na stanowisku, że wówczas zostało to 

zrobione zgodnie z prawem. Obecnie w związku z uchwałą Kolegium RIO Zarząd Powiatu 

zlecił opracowanie nowej uchwały odnośnie odpłatności za użytkowanie tego typu 

nieruchomości.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak oświadczył, że akceptacja notariusza 

nie jest potwierdzeniem zgodności transakcji z prawem.  

 

W chwili obecnej posiedzenie komisji puścił radny Andrzej Siwek.  

 



 8 

●●● Radny – Jerzy Bartman zapytał komu powierzono funkcję dyrektora Młodzieżowego 

Ośrodka Wychowawczego w Podborsku. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w wyniku konkursu dyrektorem 

placówki został poprzedni dyrektor – była tylko jedna oferta. 

Radny – Jerzy Bartman zapytał o do nabór do szkół powiatowych. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że nabór do Liceum 

Ogólnokształcącego w Białogardzie oraz do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w 

Białogardzie został dokonany zgodnie z przewidywaniami. Najsłabiej wypadł nabór do 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie. Odnośnie wyników egzaminów 

maturalnych poinformował, że w liceum zdawalność wyniosła 93 %.  

 

 

Ad.5 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja  

 

                Przewodniczący  

  Komisji Rewizyjnej 

 

 Andrzej Nowak 

 

 

 

 

 


